
 
 
 
Protokoll Ungdomskommittémöte 160412 
 
Närvarande:  
team 0102 (apojk) Urban,  
team 04 Anna & Cathrine 
team 06 Lars,  
team 08 Jon 
ej representerade lag: team 03, team 05, team 07 
 
Föregående protokoll 
lästes upp och kommenterades 
 
Fördelning av överskott från cuper 
Kullacupen är fördelad 30% föreningen  och resten till damlag. Fördelning är gjord 
enligt gängse modell då det deltog ungdomsspelare i cupen. 
 
Team 06 cup Hofors 
Team 06 har haft cup med Hofors, vi har väl varit en aning svävande på hur hur vi 
ställer oss till den. Hur har det gått till vid tidigare cuper? Det är viktigt att det görs 
lika mellan ungdomslagen. Urban kollar detta med ordförande och kansli, uppföljning 
nästa möte. 
 
Rapport från cupgrupp 
U10 (TEAM 07)  Falu IF cupen Stefan Ross (datum ej fastställt) 
U12 (TEAM 05)  Nyårscupen Anders Lindström (24 januari 2017) 
U14 (TEAM 03) Kopparpucken vakant (2728 december) 
U16 (01/02 APOJK)  namnlös cup Jani Talvilahti (1314 augusti 2016) 
Kulla cupen flickor  Irene Henningsson (mars 2017)  
 
Urban har varit i kontakt med alla utom U14. Stefan Ross U10 ska återkomma till 
cupgruppen. Cupgruppen är i färd med att utarbeta en cupmanual som ska “gå i arv” 
till nästa årskull. 
 
 



 
Uppdatering, faluif.se ungdomskommitténs medlemmar 
Hemsidans utseende och innehåll tas upp på föreningsutvecklingshelgen den 1617 
april.  
 
Tränare team 04 
Mötet önskar att tränarfrågan ställs till sportkommittén. 
 
Protokollutförande 
På protokollet ska framgå vilka lag som är samt inte representerade på mötet. 
 
Islekbanor 
Cathrine har skickat ett mail till Henrik Andersson på Trafik & Fritid och tackat för hur 
islekbanorna i kommunen har skötts under vintersäsongen. 
 
Panta Mera 
Lars beställer och ställer upp Panta Meralådor i Halltec och i ishallen. 
 
Kickoff HT16 
Frågan flyttas fram till nästa möte. Cathrine ser till att underlag från förra året finns 
tillgängligt nästa möte. 
 
ungdomskommittén HT16 
Val av representanter till uk skall tas upp vid lagens föräldramöten i början av 
säsongen. 
 
Hänt i Ungdomskommittén under säsong 16/17 
Anna tar sig an detta, klart till nästa möte 
 
Information till nya medlemmar 
föregående punkt prioriteras först 
 
Ickebetalande medlemmar 
Hur agerar klubben. Inte en egentlig ungdomskommittéfråga. Urban har skrivit ett 
förslag till styrelsen. Återkommer vid beslut. 
 
Nästa möte tisdag 10 maj 18.00 Konferensrum Lugnet om inget annat meddelas 
 
Vid protokollet 
 
Anna Lofors Sjögren 
 


